
Zasedání VV OSH Klatovy, konané dne 15.2.2023 – Klatovy
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

N Á V R H    N A    U S N E S E N Í
xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

VV schvaluje

67/23. Zapisovatele zápisu Ing. Ivanu Truskovou -  18 hlasů pro.
68/23. Ověřovatele zápisu ze zasedání VV OSH:

pp. Josefa Nohu a Milana Klečku -  18 hlasů pro.
69/23. Program dnešního jednání -  18 hlasů pro.
70/23. Návrh na vyznamenání -  18 hlasů pro.
71/23. Návrh na usnesení -  17 hlasů pro.

VV ukládá

13/23. Vedoucím OR zaslat na OSH zprávu do zpravodaje do 28.2.2023.   
14/23. Kanceláři OSH vydat na společné zasedání Zpravodaj.                                       .

VV bere na vědomí

125/23. Provedení kontroly plnění usnesení z posledního VV, které provedl p. starosta Jaroslav Šimáček. 
126/23. Informace p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka o proběhnutých VH v jednotlivých sborech a okrscích a diskusní 

příspěvky p. FranƟška Hroudy, Václava Laška, Zdeňky Hošťálkové, Petry Pytlové a FranƟška Dleska.
127/23. Informaci p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka o dokumentu „Hlášení o činnosƟ sboru“ a nezaplacených členských 

příspěvcích. 
128/23. Seznámení s čerpáním rozpočtu za rok 2022, které provedl předseda OKRR p. Václav Lašek. 
129/23. Informaci p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka a předsedy OKRR p. Václava Laška o proběhnuté inventuře.
130/23. Informaci k přípravě soutěží plánovaných na rok 2023, kterou přednesl náměstek starosty OSH Josef Noha a doplnil p.

starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
131/23. Informaci p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka o plánu pořádání společného zasedání – Hotel Rozvoj – 28. 3. 2023.
132/23. Společné zasedání povede náměstek starosty Josef Noha a zároveň zajisơ ozvučení.
133/23. Informaci vedoucí –ORŽ pí. Marie Kořínkové, DiS., ORR p. Josefa Nohy, ORP pí. Ing. Ivany Truskové a předsedy OKRR p.

Václava Laška, OROO p. Alberta Jíry.
134/23. Informaci o přípravách na ples, které provedl p. starosta OSH Jaroslav Šimáček.
135/23. Informace k oslavám sv. Floriana, které se uskuteční v Zavlekově 7. 5. 2023 a jiných oslavách SDH, kterou přednesl p. 

starosta OSH Jaroslav Šimáček. 
136/23. Příspěvek na 26. reprezentační ples hasičů ČR ve výši 1000 Kč za OSH Klatovy.
137/23. Informace k žádosƟ na prošetření vyloučení pí. Kodýdkové z SDH Tedražice, kterou přednesl p. starosta OSH Jaroslav 

Šimáček.
138/23. Informace z KSH, které podal p. Josef Veith. 
139/23. Příspěvky do diskuse p. starosta OSH Jaroslav Šimáček, FranƟšek Dlesk, Jaroslav Kopelent, Josef Noha.

Seznámení členů VV OSH s usnesením z dnešního zasedání bylo o tomto hlasováno
- 17 přítomných členů VV bylo pro.

Účast na zasedání - 18 přítomných, 1 člen VV se omluvil, 1 odešel 
před hlasování o usnesení

Ověřovatelé zápisu:

……………………………..……….         ………….……………………...
          Josef Noha                        Milan Klečka

Zapsala: Ing. Ivana Trusková, vedoucí ORP V Klatovech dne 15. 2. 2023



Z Á P I S

z 10. zasedání Výkonného výboru OSH Klatovy, konaného
dne 15. 2. 2023 v Klatovech.

xxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxxx

Jednání zahájil p. starosta Jaroslav Šimáček, všechny přítomné přivítal. Představil program jednání, o kterém bylo
následně hlasováno, předal všem přítomným plán práce VV. Popřál k narozeninám všem, co slavili. Ověřovatele
zápisu byli zvoleni pp. Josef Noha a Milan Klečka. Zapisovatelkou Ivana Trusková. Dále p. starosta OSH Jarosav
Šimáček provedl kontrolu plnění usnesení z posledního VV, kde nebyly shledány žádné nedostatky, všechny body,
které měly být splněny, splněny byly. 

VyhodnoƟl  Valné  hromady  sborů  a  následně  okrsků.  Pan  starosta  OSH  Jaroslav  Šimáček  pohovořil  o  svých
návštěvách, pokud byl pozván, snažil se zúčastnit, bohužel ne vždy to bylo možné.  Valné hromady jsou připraveny
celkem slušně, ačkoliv ne úplně všude je to na dobré úrovni. Poznamenal chyby, kdy valné hromady v okrscích
nehodnoơ jednotlivé valné hromady sborů a vedení není dostatečně připraveno, případně se neúčastní velitel či
starosta. Vyzval k tomu, nechat si poradit při vyplňování dokumentů a přípravě valné hromady. Upozornil, že je
lepší odevzdávání dokumentů řešit v rámci okrsků, aby pak všichni nemuseli čekat fronty na OSH. Pan Josef Veith
upozornil na malé účasƟ. Pan FranƟšek Hrouda upozornil, na to, že se nesetkal s nevolí, že se zvyšují příspěvky. Což
hodnoƟl poziƟvně, upozornil,  že menší sbory mívají  problém s vypisováním dokumentů. Malé sbory jsou dnes
nečinné,  chtělo  by  je  nějakým způsobem „probrat“.  P.  starosta OSH Jaroslav  Šimáček  také souhlasil  s ơm,  že
opravdu není problém ohledně navyšování příspěvků. Dále promluvil ohledně vyplňování dokumentů, s ơm, že
občas funkcionáři vyplňují něco, o čem nic neví a nenastudují si to. Hlášení o majetku a závazcích je pořád docela
problém. Mluvil i o datových stránkách a následném podávání daňových přiznání. Předseda OKRR Václav Lašek
promluvil o Ɵskopisech – cca 230 sborů na okrese, pokud to na OSH bude nosit každý, bude opravdu docházet
k velkým čekacím lhůtám na odbavení – je možné v internetové evidenci členů vyplňovat hlášení on-line, což ušetří
práci  s přepisováním i  paní  Janečkové.  Upozornil  na  Ɵskopis  o  evidenci  majetku,  u  kterého  není  dostatečně
viditelné, že je 2. strana vzor. Navrhl, udělat školení pro okrskáře na vyplnění Ɵskopisů. Jako další se přihlásila p.
Petra Pytlová a uvedla, že na jejich okrsku by nově zvolení funkcionáři uvítali nějaké školení, aby bylo jasné co je
úkolem  starostů, jednatelů a revizní rady SDH. Zdeňka Hošťálková uvedla, že každý rok, když se měnili hospodáři,
uspořádalo  OSH  školení,  které  zabezpečovali  členové  ústředí.  Školení  se  vždy  konalo  v Klatovech  a  v Sušici.
FranƟšek Dlesk upozornil,  že toto již řešil, že by bylo dobré pro všechny nové funkcionáře udělat školení. Pan
starosta  OSH Jaroslav  Šimáček  uvedl,  že  je  nutné  číst  stanovy  a  podklady  pro  vyplňování.  Uvedl,  že  školení
hospodářů by asi bylo vhodné. Školení všech ostatních funkcionářů by bylo velice problemaƟcké uskutečnit. 

Dalším bodem, který přednesl p. starosta OSH Jaroslav Šimáček,  bylo neodevzdávání Hlášení o činnosƟ za rok
2022  –  nejsou  uhlazeny  u  některých  sborů  členské  příspěvky.  Vyjmenoval  všechny  sbory,  které  mají  tyto
nedostatky.  Poprosil  jednotlivé  funkcionáře,  aby  dohlédli  na  doplnění  nedostatků.  Uvedl,  že  odevzdávané
dokumenty jsou důležité i ohledně získávání dotací. 

Výsledek hospodaření za rok 2022 přednesl předseda OKRR Václav Lašek – Plánované příjmy 1073 600 a 1030 000.
Výdaje plán 1 073 000 – 960200  - ušetřili jsme 113 Ɵs. Dotace jsme vyčerpali všechny – od MŠMT – 212 Ɵs –
Plzeňský  Kraj  –  512 Ɵs.  Dotace  byly  čerpány na  soutěže,  okresní  kolo  můžu,  žen,  požární  sport,  AZH,  nájem
nebytových prostor, ostatní byly na SDH – překážky, nádrže, terče atd. Starosta OSH Jaroslav Šimáček uvedl, že na
letošní rok, je dotace z Plzeňského kraje přislíbená. Kancelář OSH se snaží neutrácet a co nejvíce využívat dotace.
Závěrem tohoto bodu upozornil předseda OKRR Václav Lašek, že půjčka krajskému sdružení je skoro splacená –
zbývá asi 20 Ɵs. 

Dále promluvil předseda OKRR Václav Lašek k inventuře – komise se sešla dle složení a programu. Veškeré soupisy
majetku byly připraveny, dle nich bylo kontrolováno. Pokladna byla spočítaná, vše bylo v pořádku. Závěr inventury
– nebyly zjištěni žádné závady na majetku a financích. Majetek, který nebyl označen, byl do označen. Pan starosta
OSH Jaroslav Šimáček uvedl, že  některý již nevyužívaný a zničený majetek byl  vyřazen. Inventura je dle daných
termínů odeslána. 

Jako další  promluvil  náměstek starosty Josef Noha k  plánu soutěží  na rok 2023. Uvedl  některé již  dohodnuté



termíny:
11.2.2023 – setkání MH v Sušici 
6.5. 2023 okresní kolo dorostu + jednotlivci MH na 60 m
20.5. 2023 Hra Plamen – Rabí
3.6. 2023 vyřazovací kolo žen Bystřice nad Úhlavou+ okresní soutěž v PS
10.6. 2023 obvodová kola mužů v rámci okresu – časomíra jezdit na obvodová kola nebude
17.6. 2023 okresní kolo mužů a žen – Čejkovy

Uvedl, že dne 26.1. 2023 se sešla ORR a měla setkání s pořadateli PHL – upřesnění termínů konání jednotlivých
soutěží – vznikla připomínka, že soutěží je moc – po dohodě bude dvojí vyhodnocení – požární sport a požární
útoky dle pravidla okresu Klatovy. Uvidí se, jak se tato úprava osvědčí. OZ budou připravena a půjdou do sborů.
Rozhodčí PÚ dle pravidel okresu Klatovy budou mít zkoušky a školení – 14.4. a 21.4.2023 Všechny termíny budou
uvedeny  ve  Zpravodaji.  Informace doplnil  p.  starosta OSH Jaroslav  Šimáček  a  uvedl,  že  není  moc  zájemců o
pořádání soutěží. V Plánici připravují velké hasičské sportoviště, což je skvělá zpráva, protože největší problémy
bývají s toaletami a se zázemím. 

Pan starosta OSH Jaroslav Šimáček promluvil ke komisi na ples, která již zasedla, a její členové si rozdělili oblasƟ na
získávání  tomboly.  Každý funkcionář  by  měl  sehnat  nějaké ceny  do tomboly.  Komise  funguje  a  zasedne opět
23.2.2023. Byli  pozvání  hosté,  pan Jaroslav  Salivar  zaslal  3  Ɵs.,  jako příspěvek  na tombolu.  Tombola  se bude
připravovat v pátek 3. 3. 2023. Lístky lze zakoupit na OSH v předprodeji. Budou rozvezeny plakáty. Pozvánky do
sborů byly zaslány elektronicky. 

Informace k oslavám sv. Floriána 7. 5. 2023 v Zavlekově přednesl p. starosta OSH Jaroslav Šimáček a uvedl, že  –
prapory do 31. 3. 2023 musí potvrdit účast  na e-mail johanekst@seznam.cz. Vše bude uvedeno ve Zpravodaji.
Oslav v SDH je tento rok hodně. Na mnohé oslavy žádaly sbory o ocenění členů. Ne všechny sbory nahlásily své
oslavy,  pokud tedy pořádají.  Není  dobře,  když jsou oslavy plánované na termíny soutěžních dní,  těžko se pak
zabezpečuje účast funkcionářů na těchto oslavách, když musí být na soutěžích. 

Další informace od p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka byla ohledně 26. reprezentačního plesu hasičů ČR, který se
bude konat dne 18.2.2023 od 20:00 ve Starém Městě – zaslali jsme za OSH 1000 Kč na organizaci plesu, které byly
odhlasovány. 

Další informací p. starosty OSH Jaroslava Šimáčka bylo konání společného zasedání 28.3.2023 v Hotelu Rozvoj, čas
začátku 16:30, pozvání obdrží starosta Klatov p. Rudolf Salvetr, dále p. Josef Černý – starosta KSH, paní Ing. Yveta
Beneš Korunková – ředitelka HVP a.s. pobočka Plzeň, plk. Ing. Aleš Bucifal – ředitel územního odboru Klatovy HZS
Plzeňského kraje. Jednání povede vedoucí ORR p. Josef Noha. Každý vedoucí odborné rady si připraví zprávu na
zasedání a do zpravodaje a odevzdá do 28. 2. 2023 na OSH. Bude vydán nový zpravodaj. Ozvučení při společném
zasedání bude použito vlastní a zajisơ ho náměstek starosty Josef Noha. Pozvánky dle předchozích jednání budou
rozeslány elektronicky. 

Dne 30.3.2023 se uskuteční Shromáždění představitelů OSH PK – hasičská zbrojnice Dobřany – složení obvyklé –
nutné hlásit členy mandátové komise,  byla vybrána Petra Pytlová a bude nahlášena. Tuto informaci předal p.
starosta OSH Jaroslav Šimáček. 

Pan starosta OSH Jaroslav Šimáček uvedl,  že se řeší spor mezi paní Kodýdková a SDH Tedražice. Je řešeno její
vyloučení  ze  sboru  SDH  Tedražice  a  zda  byly  splněny  požadavky  stanov.  Tento  problém bude  řešit  Revizní  a
kontrolní rada v čele s panem Václavem Laškem a za spolupráce se starostou p. Jaroslavem Šimáčkem, který tento
podnět obdržel. 

Informace z OR:
p. Josef Noha – vedoucí ORR – již také proběhlo zasedání se zástupci pořadatelů PHL, byly projednávány některé
úpravy v pravidlech. Již uvedeno v předchozím textu.  

pí. Marie Kořínková, DiS. – vedoucí ORŽ – se odkázala na informace od vedoucího ORR. 

pí.  Ivana Trusková – vedoucí ORP – promluvila o plánovaných zkouškách pro prevenƟsty na získání odbornosƟ
PrevenƟsta II a III. stupně.



Dále předal informace Josef Veith z krajského sdružení: provedena byla inventura na kraji – vše souhlasilo, nebyl
žádný problém. Od Vídršperkové bylo zaơm vše řádně hrazeno – nezbývá doplaƟt mnoho. Ukončena spolupráce
s muzeem Chotěšov – má již na starosƟ Plzeň město.  Byla schválena příprava VV – OZ – plamen, dorost, 60 m.
Uvedl, že byla podána žádost na krajský úřad na dotaci na stříkačky FOX, které budou využity na soutěže a trénink.
Výroční zprávy na kraj neodeslali všechna OSH naše ano, pochvala panu starostovi. Školení rozhodčích pro mládež
– 25. a 26.3.2023 v Kladrubech. Jedna nemilá informace je, že zaơm paní Vídršperkové nezaplaƟla za měsíc leden
2023. 

Diskuse:
Starosta OSH Jaroslav Šimáček uvedl, že Město Klatovy zvedlo nájem za kancelář –  dnes je cca 11 000. 
FranƟšek Dlesk – pořádání soutěží – když sportují i starší – zaškrtnout v evidenci, že ten člověk je sportovec, byl by
problém ohledně  odškodnění.  Následoval  dotaz,  ohledně  nočních soutěží,  proč  nejsou v kalendáři  soutěží  na
okrese. Problém byl ohledně velkého popíjení alkoholu.
Starosta OSH Jaroslav Šimáček uvedl, že příspěvek na okrskové soutěže bude stejný jako dříve.
Jaroslav Kopelent upozornil na složitosƟ s vyplňováním dokumentů nejprve v rámci okrsku. Promluvil o tombole na
ples a její organizaci. Členské příspěvky a jejich navýšení také u nich nebyl problém. 

Náměstek starosty Josef Noha – ohledně zásahových jednotek a jejich školení – loni on-line letos opět fyzicky. 

Nikdo další se nehlásil do diskuse. Pan starosta OSH Jaroslav Šimáček ukončil jednání. Závěrem poděkoval za práci.

Ověřovatelé zápisu:

    ……………………………..…. ………….……………………...
             Josef Noha            Milan Klečka

Zapsala: Ing. Ivana Trusková, vedoucí ORP                             V Klatovech 15.2.2023


